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Συνάδελφοι 
Την Τετάρτη 26 Μάη 2010 πραγματοποιήθηκε συνάντηση του σωματείου 
με την διοίκηση για τρέχοντα ζητήματα που μας απασχολούν. 
Εκ μέρους του σωματείου  παραβρέθηκαν οι Δ. Θεοφιλογιαννάκος, Κ. 
Σολωμός, Ρ. Σούρα, Εφ. Τριτοπούλου και Π. Μαυρογεώργη κι απ’ τη 
διοίκηση ο πρόεδρος Ι. Αγαπητίδης και ο ΒΓΔ. Α. Βακαλόπουλος . 
 
Τα θέματα: 
 
Επιπτώσεις των μέτρων της κυβέρνησης – ΔΝΤ – ΕΕ 
Σε συνέχεια των παρατηρήσεων του ΣΕΚΑΠΕ (ανακοίνωση 170/16-4-
2010) ζητήθηκε από πλευράς μας, για μια ακόμη φορά, να γίνει εκτίμηση 
των επιπτώσεων των μέτρων σχετικά με την απορρόφηση κονδυλίων που 
αφορούν ανταγωνιστικά προγράμματα και με επιστολή της να ενημερώσει 
την πολιτική ηγεσία. Η διοίκηση ξεκαθάρισε ότι δεν έχει πρόθεση να προβεί 
σε καμία ενέργεια (εκτιμήσεις και επιστολή). 
 
Πρόσθετη Ασφάλιση 
Σε σχέση με την ασφάλιση θέσαμε δυο ζητήματα: 
Πρώτον αυτό της σημαντικής καθυστέρησης των διαδικασιών και δεύτερον 
της μη ενημέρωσης, ως όφειλαν, του σωματείου. Επί πλέον, θα περιμέναμε 
να έχουν τη στοιχειώδη ευαισθησία ώστε να κληθεί εκπρόσωπος μας να 
συμμετάσχει στη σύνταξη των προδιαγραφών αλλά και όλων όσων 
σχετίζονται με το θέμα αυτό, μιας και είναι θέμα διμερούς συμφωνίας 
(ΕΣΣΕ). 
Το τεύχος με τις προδιαγραφές δεσμεύτηκαν ότι θα μας δοθεί σήμερα, 
Δευτέρα 31 Μαΐου, ενώ εντός εικοσαημέρου θα έχουν ολοκληρώσει τις 
διαδικασίες υποβολής προσφορών! 
 
Μετακινήσεις προσωπικού, εξοικονόμηση ενέργειας κλπ 
Παρόλο που εμείς θεωρούμε ότι η μίσθωση λεωφορείου (από σταθμό 
Παλλήνης ή/και Πλακεντίας) δεν πρέπει να συνδέεται με τον αριθμό των 
εργαζομένων που ενδιαφέρονται άμεσα για κάτι τέτοιο, αλλά να έχει τον 
χαρακτήρα κινήτρου για την χρήση των μέσων μαζικής συγκοινωνίας 
(παράλληλα με την επιδότηση κάρτας απεριορίστων διαδρομών),  η 
διοίκηση υπεκφεύγει χρησιμοποιώντας την υποτιθέμενη έλλειψη 
πραγματικού ενδιαφέροντος που θεωρεί ότι υπάρχει, ως αντεπιχείρημα. 
Χρειάζεται δηλαδή, δήλωση ενδιαφέροντος. δεσμεύτηκε δε ότι αν υπάρξει 
σχετικός κατάλογος με τον οποίο θα δηλώνεται η χρήση λεωφορείου, θα το 
δρομολογήσει άμεσα. Ας την συμπληρώσουμε. Επίσης μας δήλωσε ότι σε 
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όσους επιθυμούν να κάνουν χρήση των ΜΜΜ θα τους δοθεί ετήσια κάρτα 
απεριορίστων διαδρομών. 
Σε συνεργασία με την επιτροπή υγιεινής /ασφάλειας και την επιτροπή 
μετακίνησης, θα σας αποστείλουμε σχετικό κείμενο προς υπογραφή για την 
χρήση λεωφορείου και ΜΜΜ. 
 
Ενοικίαση εργαζομένων (καθαριότητα, τηλεφωνικό κέντρο κλπ) 
Η διοίκηση έχει προχωρήσει σε προκήρυξη διαγωνισμού για την ανάθεση 
υπηρεσιών καθαριότητας σε συνεργείο. Στην προκήρυξη ζητείται από την 
εταιρεία που θα αναλάβει τον καθαρισμό, να μας «παραχωρήσει» επί πλέον 
και εργαζόμενους για την κάλυψη της θέσης στο τηλεφωνικό κέντρο και 
την πλήρωση των καθηκόντων που είχε η συνταξιοδοτηθείσα συνάδελφος 
κυρία Αιμιλία. 
Είναι αυτονόητο ότι είμαστε κάθετα αντίθετοι με την ύπαρξη τέτοιων 
μορφών εργασίας, δηλαδή της ενοικίασης εργαζομένων. Δυστυχώς αυτή η 
αήθης και αντεργατική, αλλά τόσο κερδοφόρα για κάποιους πρακτική, αντί 
να περιορίζεται επεκτείνεται. Να σημειώσουμε ότι όσοι συμβάλλουν στην 
ύπαρξη και διαιώνιση τέτοιων μοντέλων εργασίας έχουν ακέραια 
προσωπική ευθύνη. 
Θέση μας είναι: 
Να γίνουν προσλήψεις μόνιμου προσωπικού καθαριότητας καθώς και 
οποιουδήποτε άλλου υπαλλήλου προσφέρει εργασία στο κέντρο. 
Ωστόσο, στην περίπτωση αυτή, δηλαδή της ανάθεσης στον ιδιώτη που ήδη 
προωθείται (εκκρεμεί η κατάρτιση της σύμβασης) απαιτούμε το ελάχιστο 
που θα μπορούσε η διοίκηση να κάνει, δηλαδή να υπάρξουν πρόνοιες που 
θα προστατεύουν τα δικαιώματα των εργαζόμενων σε αυτές, αποκλειστικά 
με την ευθύνη του κέντρου. Κι αυτό γιατί είναι γνωστά τα φαινόμενα 
«δουλεμπορίου» που υπάρχουν στο χώρο των εταιρειών καθαριότητας. Το 
θέμα το αντιμετωπίζουμε σε συνεργασία με την επιτροπή υγιεινής / 
ασφάλειας. 
 
Άλλα θέματα 
Με αφορμή την προκήρυξη για τη θέση του προϊστάμενου Τεχνικής 
Υπηρεσίας, θέσαμε για μια άλλη φορά τη διαφωνία μας στον γενικότερο 
τρόπο που προωθούνται ζητήματα που αφορούν επιλογές προϊσταμένων 
οργανωτικών μονάδων χωρίς κριτήρια και συγκεκριμένες διαδικασίες. 
Επίσης θέσαμε το θέμα των «προσλήψεων» που γίνονται το τελευταίο 
διάστημα (ιδίως μέσω της πληρωμής με απόδειξη δαπανών) και οι οποίες 
προκαλούν ποικίλα σχόλια. Το ΣΕΚΑΠΕ απαιτεί το σεβασμό των 
εργασιακών δικαιωμάτων καθώς και την ίση μεταχείριση όλων ανεξαιρέτως 
των εργαζομένων. 
Θέσαμε επίσης και το ζήτημα της χρηματικής επιβράβευσης των ετών 2008 
– 2009 και της απόδοσής της στο προσωπικό, ζήτημα που θα  προχωρήσει 
για το έτος 2008 που έχει κλείσει λογιστικά. 
 
Παραχώρηση κτήματος Λεγραινών σε ιδιώτη 
Ενόψει της κατάρτισης της σύμβασης με συγκεκριμένη νεοσύστατη εταιρεία 
για την «παραχώρηση» του κτήματος Λεγραινών, και προκειμένου να 
διαφυλάξουμε το Κέντρο από πιθανά μελλοντικά προβλήματα, θέσαμε 
υπόψη της διοίκησης σειρά δημοσιευμάτων που μας προκαλούν 
προβληματισμούς και ανησυχίες. 



Κι ενώ η διοίκηση άκουσε με προσοχή τις απόψεις μας, μας προκλήθηκαν 
επιπλέον ερωτηματικά όταν κατά την πρόσφατη συνεδρίαση του 
Διοικητικού Συμβουλίου του ΚΑΠΕ και κατά τη συζήτηση του 
συγκεκριμένου θέματος, ζητήθηκε από τον εκπρόσωπο μας να αποχωρήσει 
ώστε να συζητηθεί το θέμα μετά του νομικού συμβούλου Σπ. Φλογαΐτη «εν 
κλειστώ». Ερωτηματικά που μεγάλωσαν και τις ανησυχίες μας.  
Το ΣΕΚΑΠΕ 
→ Κάλεσε τη διοίκηση να αναθεωρήσει τη στάση της. 
→ Απαιτεί να μην προχωρήσει η ανάθεση της σύμβασης. 
→ Πιστεύει ότι η διαφύλαξη της περιουσίας του ΚΑΠΕ, είναι πρώτης 

γραμμής ζήτημα και δηλώνει ότι θα χρησιμοποιήσει κάθε μέσο για την 
προστασία της. 

 
 
 

Για το Δ.Σ. του ΣΕΚΑΠΕ 
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